

《单词百科:subsidence是什么意思?subsidence怎么发音?subsidence的解释和用法》

英语单词subsidence是什么意思?subsidence怎么读?subsidence怎么发音?简答网为您整理了subsidence的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



subsidence怎么读

subsidence的读音:[s b sa dns]

subsidence的意思

1、n.沉淀，陷没，下沉;沉淀物;

subsidence的近义词

1、cave in 塌陷;坍方;(指商店等)倒闭;投降;

2、collapsing n.压扁[平]，毁坏，断裂；

3、descending n.递减；

4、descent n.下降；血统；倾斜；

5、diminution n.减小，减少，缩减；

subsidence的双语例句

1、In Quaternary, the basin was in steady subsidence stage, which was a period of biogas accumulation.

第四纪为盆地稳定沉降阶段，是生物气聚集成藏时期。

2、Chagan Depression is a rift subsidence basin, which has developed cretaceous hydrocarbon.

查干凹陷为一白垩纪断陷湖盆，发育白垩纪含油气系统。

3、In more than 30 years of surveying he has never yet known a building to collapse because of subsidence.

他做房屋评估工作都30多年了，还从未听说过哪一座房子由于地基下陷而倒塌的。

4、Loose subsidence pillar is few to be exposed in Xishan coalfield, even in the whole country.

松散陷落柱这一地质现象在山西西山煤田乃至全国都很少揭露，对煤矿安全生产危害极大。

5、Then he went West, and there was a gradual subsidence of whatever personal attraction had existed.

随后，他便去了西部，即使这个人曾经吸引过她，现在这种吸引力也逐渐消失了。

6、Ground movement and surface subsidence are remarkable in gold mine.

某金矿岩层移动和地表变形、沉降比较明显。

7、The coal is dug, ground subsidence, gangue spontaneous combustion, ecological damage.

煤被挖走了,地面沉陷了,煤矸石自燃了,生态破坏了.

8、Surface subsidence (ground depression) caused by the overuse of ground water.

过度抽取地下水引起的地面沉降.

9、The conventional mining causes the mining subsidence and a refuse heap arises on the ground.

常规开采在地面堆积矸石山的同时引起开采沉陷.

10、The bed saddle subsidence phenomenon in general lathe often takes place after a long time using.

普通车床经过较长时间使用后,常常发生床鞍下沉现象.

11、A surveyor said that the problems were caused by subsidence and the house needed to be underpinned.

一名勘测员说是地面下陷导致了这些问题出现,房子需要加固地基。

12、The subsidence history of the region is quantitatively studied by back stripping analysis technique.

运用回剥分析技术对川鄂湘边区沉降史作了定量研究.

13、Topography and subsidence rate in active lowland regions: what can we learn from their relationship?

构造活动低地之地形与沉降速率: 从其关系可以得知什麼?

14、CALCULATION OF THE MOVEMENT AND DEFORMATION IN ARBITRARY SECTION OF SUBSIDENCE TROUGH.

适合中国陆相盆地的SEC油气储量评估方法(容积法)探讨.

15、Subsidence history analysis becomes an important technology now in basin analysis.

沉降史分析目前已成为盆地分析中的重要技术.

16、The key technology of GIS when applying in the field of mining subsidence is analyzed, too.

分析了GIs在开采沉陷领域应用的关键技术问题.

17、 Objective To evaluate the clinical significance of judgement about arthritis (RA)
carpal subsidence carpal height ratio (CHR).

目的探讨腕高率对判断 RA 腕骨 塌陷的临床意义.

18、 Establishing of the land surface movement station in mining subsidence area is one
of the basic means.

采煤空区坍塌引起的地表移动与变形是确定路基稳定性的主要依据.

以上是简答网为您整理的subsidence怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/subsidence>

